
Het niet openen van de jacht op haas en konijn is m.i. hoogst onverstandig en ongewenst. 
Het groen in Nederland is geen zelfstandige natuur meer maar cultuurlandschap, of betreft productie 
grond van agrariërs. Faunabeheer, schadebestrijding en jacht, zijn noodzakelijk om een gezond 
evenwicht daarin te behouden. Faunabeheerders zorgen voor biotoopverbetering en onderhoud, het 
gezond en op peil houden van populaties, inclusief monitoring en tellingen. Faunabeheerders zijn 
professioneel opgeleide en bevoegde personen die al deze taken tbv de overheid uitvoeren. Vreemd 
genoeg worden deze cijfers van de WBE’s niet gebruikt door de overheid bij dit voornemen, maar 
maakt zij gebruik van tellingen die niet specifiek voor haas en konijn zijn qua middelen, tijdstippen 
en locaties (maar bijvoorbeeld bijvangst van Sovon vogeltellingen). Waarmee het dus schort in de 
onderbouwing. 
 
In de brede middenberm van de A2, oa (rijdend in de auto) tussen Amsterdam en Utrecht, is het 
haas gemakkelijk in grote getale zichtbaar. 


